
La Canapele, 
dacã nu te
„papã“ muºtele,
îþi mãnâncã
ospãtarul nervii
La Canapele este o locaþie decoratã în spiritul
staþiunii Vama Veche, cu multe accente rock,
mâncare bunã ºi roiuri de muºte care te atacã din
toate direcþiile. 

Inspectorul ºcolar general
Aliss Andreescu nu va fi
evaluat de Biroul
Permanent al PDL, dat
fiind faptul cã aceasta nu a
beneficiat la numire de
recomandarea
organizaþiei, iar decizia a
aparþinut în totalitatea
ministrului Daniel Funeriu. 

Mai mulþi primari susþin însã cã problemele
lui Aliss Andreescu sunt cunoscute atât
în organizaþie, cât ºi la minister, însã s-a
cerut ca, deocamdatã, subiectul sã nu fie
abordat din douã considerente, unul mai
important decât celãlalt. În primul rând,
cea de-a doua sesiune a examenului de
bacalaureat este în plinã desfãºurare, iar,
în al doilea rând, pe 27, respectiv 28 august,
are loc întâlnirea ºefului statului cu foºtii
colegi de promoþie din Academia Navalã
la care va lua parte ºi familia Andreescu.

Reamintim cã Andreescu a devenit „general“
la ISJ urmare a unei astfel de participãri
în urmã cu aproape un an, mai exact pe 9
septembrie 2010, atunci când a primit
într-o primã fazã delegare de competenþe
pentru 60 de zile care, între timp, s-a
prelungit. Problemele pe care Andreescu
se laudã cã le-ar rezolva bãtând din palme
nu au fost nici mãcar înregistrate la
secretariatul ISJ. Pe lângã acuzaþiile de

ºpagã care apar în fiecare an când vine
vorba de titularizare sau de numirea
directorilor, Andreescu este acuzatã chiar
de unii dintre colegii sãi de rea voinþã sau
rãzbunare. La toate cele mai sus menþionate,
preºedintele organizaþiei, Gigi Chiru are
un singur rãspuns: „Problema de la ISJ nu
e treaba partidului, din punctul meu de
vedere nu se pune în discuþie schimbarea
doamnei Andreescu“.

Cum a trãit Mazãre cu greºelile lui
Mihãeºi.............................................6

În ediþia anterioarã, ZIUA de Constanþa vã
prezenta cã municipalitatea vrea sã radieze din
domeniul public sediul Primãriei. Ciudatã la
prima vedere, acþiunea a fost trecutã chiar ºi pe
ordinea de zi a ºedinþei de Consiliu Local de
mâine. 

CCiinnccii  mmoorrþþii  

Un nou proces pentru autorul
tragediei rutiere de la Poarta Albã.....3
Magistraþii Judecãtoriei Medgidia continuã audierile în
dosarul accidentului rutier din data de 12 februarie
2010, produs aproape de Poarta Albã ºi soldat cu
decesul a cinci persoane, rãnirea altor câteva ºi
impresionante pagube materiale.
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Florin Ovidiu Giurescu, în vârstã de 33 de ani,
din Constanþa, încãtuºat pentru 24 de ore de
procurorii Parchetului de pe lângã Judecãtoria
Deva, pe motiv cã ar fi lovit ºi înjurat doi
lucrãtori ai Serviciului Rutier Deva, judeþul
Hunedoara, a fost trimis în judecatã.

LLaa  ttooaammnnãã,,  ººccoolliillee  ccoonnssttããnnþþeennee  vvoorr  aavveeaa  oo  nnoouuãã
ccoonndduucceerree::

Consiliile de
administraþie 
vor tãia ºi spânzura

Legislaþia în vigoare prevede
înfiinþarea pânã la toamnã a
noilor consilii de administraþie
(CA) din unitãþile de învãþãmânt
preuniversitar. Potrivit noii
legislaþii, din componenþa CA
trebuie sã facã parte ºi un
consilier local. Activitatea din
cadrul CA nu este plãtitã, iar
mulþi dintre consilierii locali
lucreazã în domenii care nu
au nicio legãturã cu ºcoala.

Iatã ce spune
comisarul-ºef
Moraru despre
propriul accident 

Lucrãtorii Serviciului Rutier Constanþa continuã
cercetãrile în dosarul accidentului rutier de acum
câteva seri, în urma cãruia comandantul trupelor de
intervenþie constãnþene, comisarul-ºef Emanoil
Moraru, a fost rãnit la braþul drept.

3Erau sau nu bani
europeni pentru
Cazino?!

Reprezentanþii municipalitãþii au susþinut cã nu
aveau posibilitatea sã acceseze fonduri
europene, prin intermediul Ministerului
Dezvoltãrii Regionale ºi Turismului, pentru
reabilitarea Cazinoului, clãdire-simbol a
Constanþei. Numai cã realitatea nu este tocmai
de acord cu ei.
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SSccaannddaall  ccuu  ppoolliiþþiiººttiiii  ddiinn  DDeevvaa

Campionul
naþional, Ovidiu
Giurescu, a fost
trimis în judecatã
pentru ultraj
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Douã zile de chef
pentru Traian
Bãsescu ºi colegii
sãi de facultate

Preºedintele României,
Traian Bãsescu
participã, ºi în acest
an, la întâlnirea cu foºtii
sãi colegi, cu ocazia
împlinirii a 35 de ani de
la încheierea studiilor,
la Academia Navalã
Mircea cel Bãtrân,
secþia civilã. Sâmbãtã,
pe 27 august, are loc
întâlnirea la sediul
Academiei, iar seara,
oaspeþii sunt invitaþi la
petrecerea pe care
ºeful statului o dã, an
de an, la vila de
protocol de la Neptun.

PPrriimmããrriiaa  CCoonnssttaannþþaa  aa  iinnttrraatt  îînn  pprriizzãã

Un an de la accidentul Simonei
Anastasia Tãnase..............................3 

Mâine, 24 august 2011,
se împlineºte un an de la
producerea accidentului
rutier în urma cãruia
Gheorghe Chioaru,
preºedintele Federaþiei
„Omenia“ a Caselor de
Ajutor Reciproc a
Pensionarilor din
România, a rãmas fãrã
un picior.
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„În ISJ este o reglare de conturi între Andreescu ºi Buhaiev, la care partidul
nu participã!“

Chiru: „Nu am nicio problemã
dacã noii directori de ºcoli au

carnet de membru PSD!“

Masonul din Spitalul
Judeþean
Vechi de sute de ani, curentul masonic pare sã înnoiascã
la Constanþa. Cu loje masonice autorizate anual de
magistraþii Judecãtoriei Constanþa, masoneria pare sã îºi
atragã tot mai mulþi adepþi dintre constãnþeni.
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Tatãl lui Besher
Zeido vrea
pãmânt de la
Mazãre..............2
Zeido Zeido, consulul
Siriei la Constanþa,
doreºte sã-ºi întregeascã
proprietatea cu un teren
al municipalitãþii. În
ºedinþa de Consiliu Local
de astãzi se va vota
proiectul privind vânzãrile
prin negociere directã. 
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